
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 6 / 2024 03. 06. 2024 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bednář Jan, Ing., Prášilová Františka, Langerová Klára, Ambrož Jan, Ing., Morbitzer Aleš,
Mgr., Kováčik Jaroslav, Obenaus Milan, Ing. arch., Kaděrka Oto, Ing.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Zpomalovací prvek a pěší zóna - Předáno
Cyklobus - Před uzavřením
Povolení záznamu kamery na ulici Malinovského - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 13/2023 ze dne 11. 12. 2023: Osvětlení stanoviště kontejnerů na druhotné suroviny u prodejny Hruška -
Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Parkoviště na Sv. Kopečku - Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Převod zastávky MHD do majetku města - Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Dokumentace k umístění zákazových značek do ulice Holubova na Sv.
Kopečku - Předáno
Zápis č. 4/2024 ze dne 08. 04. 2024: Zrušení pronájmu na části pozemku u přehrady - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

5.1 Zastávka Sv. Kopeček
Podle posledních informací by zástavka měla být součástí úpravy zahrady Hospice.

5.2 Jednání s odborem městské zeleně
- prodejnávaný bod - "Vánoční borovice" je strom, který má být zachován a máme ho vlastními silami upravit.
- bříza za točnou  je suchá a bude nahrazena dle jejich budoucího plánu výsadby dřevin

5.3 Horní odtok přehrady
I z  pohledu množství uhynulých ryb a zjěvně tedy špatného stavu je nutná rychlá akce. Je třeba urychlit úpravu
stávajícího způsobu odtoku.

5.4 Rekonstrukce budovy
Dne 14.5.2024 proběhl výrobní výbor a je dodržován harmonogram příprav projektové dokumentace pro
stavební povolení.

5.5 Radíkovský zpravodaj
Uzávěrka bude 13.6.  s roznosem poslední týden v měsíci červnu.



6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Vzrostlá zeleň kolem přehrady

Odstranit uschlé a poškozené stromy na pozemcích Radíkova. Současně udělat probírku náletu na obou
březích přehrady.

2 Suchý kaštan u "točny" na konci ulice Zedníkova u lesa

Podle všeho suchý kaštan je na pozemcích Lesů ČR. Oslovíme revírníka ohledně možnosti likvidace.

3 Poškozené dřevěné zábradlí u točny autobusu

Je poškozené zábradlí, zřejmě po nárazu nákladního auta nebo jiné techniky. Je nutná jeho oprava - narovnání.
Dále je třeba upravit výšku laviček v čekárně na normalizovanou výšku. Bude oslovena firma k nacenění a
provedení opravy.

4 Kanalizační koše

Po proběhlých deštích je nutno ze strany TSMO vyčistit kanalizační koše pod mřížemi dešťové kanalizace.

5 Propad vozovky kolem poklopů splaškové kanalizace na ul. Malinovského

V poslední době došlo k poklesu vozovky kolem poklopů splaškové kanalizace a popraskání vozovky. Je nutná
oprava ze strany TSMO jako správce komunikace. Jedná se o tři poklopy.

6 Žádost o změnu termínu jednání komise na 15.7.2024

Vzhledem k dovoleným čelnů komise, žádáme o změnu termínu jednání na 15.7.2024

7 Přerava jízdních kol ve speciálních nosičích na autobusech linky č. 11

Tento požadavek navazuje na zamítnutý požadavek na zavedení cyklobusů. Rozumíme argumentům
souvisejících se speciální cyklobusem. Žádáme
o prověření využití jiných možností, běžně aplikovaných v autobusech
městských hromadných dopravců - nosič na kola umístěný vzadu na karoserii
běžného autobusu (vzor Praha), nosič na kola umístěný v přední části před
řidičem (vzor zahraničí), v neposlední řadě možnost převozu jízdních kol
uvnitř vozu za stanovených podmínek, případně navrhněte jiné řešení. 

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 6 / 2024

Datum schválení zápisu: 13. 06. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bednář Jan, Ing.

Zapsal/a:
Bednář Jan, Ing.

Ověřil/a:
Morbitzer Aleš, Mgr.


